
SPF Bråviken Kolmården har hållit årsmöte i Orrekullagården 2024-02-12.

Vår ordförande Per Adler hälsade 92 medlemmar välkomna som samlats i Orrekullagården.

På programmet stod information om bostadsbyggandet i Kolmården. Det var Alf Gustavsson
från Kolmårdens Byggemenskap och Gunnar Casserstedt från Kolmårdens Utveckling AB som
visade bostadsprojekten i Kolmården. Det var många intressanta bostäder för oss äldre som
kommer att byggas i Krokek.

Per tackade Alf och Gunnar för den mycket informativa föreläsningen.
Vi fick information av Per om föreningens kommande aktiviteter. Han tog bland annat upp en
Folkhälsodag i vid L:a Älgsjön den 16 maj, endagsresan den 6 maj och flerdagsresan i slutet av
augusti.

Efter den intressanta föreläsningen kunde vi ta del av de goda räkmackorna som kaffegruppen
dukat fram. Kaffe och kaka avnjöts också,



Årsmötet började med de sedvanliga mötesförandringarna.

Som brukligt är inleddes mötet med en parentation och en tyst minut över de
medlemmar, som avlidit under det gångna året.

Årsmötesförhandlingarna leddes av mötesordföranden Kurt Björk och
sekreteraren Marie-Louise Westerberg.

Med anledning av att förbundet höjde årsavgiften med 30 kr. och det förändrade kostnadsläget,
beslutade årsmötet att föreningens årsavgift höjs till 300 kr/ medlem år 2025.

Kurt genomförde årsmötet på ett professionellt och vant sätt. Protokollet från årsmötet fördes
av Marie-Louise

Per avtackade Kurt för ett väl genomfört årsmöte med en tulpanbukett.


